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Rapport från 
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Ungdomsfullmäktiges (UF) klimatdialog hölls den 15 november 

2023 i Sjöfartsalen i Rådhuset. På plats fanns olika företrädare för 

näringslivet, kommunen och även forskare från Chalmers. 

Tillsammans fick de diskutera och prata med ungdomsfullmäktige 

om hur man kan möta klimatutmaningen. 

Allt inledes med lite gemensam fika och mingel utanför lokalen, 

sen var det dags att gå in och sätta sig. Klimatdialogens 

initiativtagare Olle Andersson öppnade konferensen tillsammans 

med Jessica Blixt från ungdomsfullmäktiges politiska 

referensgrupp och hälsade alla välkomna. 

Sedan var det dags för Hugo Fogelin och Alexander Petrov från 

UF att berätta om alla olika motioner som skrivits i år som handlar 

om klimatet. Det blev en lång lista, alla finns att läsa under 

nämndhandlingar på goteborg.se. 

Efter UF:s dragning välkomnades Rudolf Antoni från Svenskt Näringsliv som 

berättade om företagens vikt och betydelse för att klara klimatmålen.  

Efter pausen var det dags för politikerutfrågning, vår panel av politiker blev 

utfrågade av Olle Anderson, Marius Goldmann och Ella Eliasson. Politikerna som 

deltog var: Grith Fjeldmose (V), Emmyly Bönfors (C), Edwin Friedlander (M), 

Karin Pleijel (MP) och Martin Wannholt (D). 

Utfrågningen blev ibland intensiv men alla var överens om att kommunen har ett 

ansvar och att alla behöver göra mer tillsammans. Frågorna som diskuterades var 

b.la biltrafik, elförsörjning, grön omställning, industri. 
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Till sist var det dags för vår klimatworkshop! Alla deltagare fick 

diskutera tillsammans i deras bordsgrupper. Frågan till alla grupper 

var: ”Finns det något förslag som lyfts fram idag som ni tycker är 

extra viktigt för klimatet? Varför är det viktigt/vilka problem löser 

det?”. Här är resultatet från diskussionerna: 

- Höj statusen på yrkesprogram för att öka kompetensen  

- Mer grönska och träd 

- Ta bort p-platser 

- Skapa möjlighet till dialog mellan människor/invånare och 

politiker – fler arenor behövs 

- Tuffare miljökrav på företag 

- Skapa bättre villkor för bilpooler 

- Gratis kollektivtrafik för ungdomar 

- Bilfri innerstad 

- Ökade miljökrav vid inköp 

 

 

Ungdomsfullmäktige är mycket nöjd med dialogen. Det var bra närvaro från 

ledamöter från ungdomsfullmäktige, kommunstyrelsen, tjänstepersoner och 

näringslivet. Vi hade sökt 5000 kronor för fika under dialogen och 2 500 kronor 

av dessa användes till mackor, saft och kaffe. 

 

Sammanfattat av ungdomsfullmäktiges presidium, Sten Berg, Nelly Groth och 

Malte Barron Schönning 

 


